
PROTOKÓŁ NR 39/24 

z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji 

które odbyło się dnia 02.01.2024 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30, a zakończyło o 15:50. 

Posiedzenie odbyło się w formie stacjonarnej.  

 

Uczestniczyli w nim: 

 

Członkowie Komisji: 

 

1. Radosław Adamowicz- Przewodniczący Komisji, 

2. Anna Klepacz, 

3. Małgorzata Staręga, 

4. Kamila Pietraszek, 

5. Dagmara Rodowicz, 

6. Adam Bierowski, 

7. Tadeusz Cwynar, 

8. Andrzej Machnica. 

 

Nieobecni: brak. 

 

Lista obecności spoza grona komisji: 

 

1. Elżbieta Zakrzewska, 

2. Dorota Czyżak. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie i zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Omówienie petycji w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej o podjęcie    

inicjatywy ustawodawczej w zakresie zmiany ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu 

pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie. 

4. Sprawozdanie z prac komisji za 2023 rok. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

Przewodniczący Radosław Adamowicz otworzył posiedzenie komisji, stwierdził kworum i 

przywitał zebranych gości. 

 

Ad 2 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad i poddał go pod głosowanie. Został przyjęty 

jednogłośnie 8 głosami „za”. 

 

 



Ad 3  

Przewodniczący omówił petycję z Gminy Baboszewo oraz przeczytał opinię prawną Radcy 

Prawnego Pana Moczydłowskiego. Komisja po zapoznaniu się ze sprawą oraz obszernym omówieniu 

zdecydowała nie podejmować uchwały w takiej formie i poinformować Gminę Baboszewo o zajęciu 

się tematem na komisji.  

Pan Andrzej Machnica zaproponował, aby petycję skierować do klubów poselskich sejmu RP 

o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w sprawie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania 

cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych 

powiązanych tematycznie, polegającej na dopuszczeniu egzekucji sądowej oraz administracyjnej 

należności innej niż alimentacyjne z minimalnego wynagrodzenia za pracę w wysokości nie 

mniejszej niż dopuszczalna egzekucja ze świadczeń emerytalno-rentowych tj. 25%. Komisja 

zdecydowała jednogłośnie o przygotowaniu takiej petycji i wysłaniu do wszystkich klubów 

poselskich sejmu RP. 

 

Ad 4 

Przewodniczący przeczytał sprawozdanie z prac komisji za 2023 rok. Zostało ono przyjęte 

jednogłośnie 8 głosami „za”. 

 

Ad 5 

 

a) Pani Anna Klepacz wnioskuje do BM o zbadanie sprawy braku autobusu PKS linii Kowary Górne 

– Jelenia Góra o 5:04. 

b) Pani Dagmara Rodowicz wnioskuje do BM o zbadanie sprawy braku odpowiedzi z UM do 

mieszkańców z ulicy Podgórze 25A. Mieszkańcy pisali o remont drogi dojazdowej do posesji w 

październiku 2023 roku.  

 

 

Ad 6 

 Na tym posiedzenie komisji zakończono.  

 

 

 

 

Wnioski komisji: 

1. Komisja wnioskuje o przygotowanie petycji jw. (Ad 3) 

2. Pani Anna Klepacz wnioskuje do BM o zbadanie sprawy braku autobusu PKS linii Kowary  

Górne – Jelenia Góra o 5:04. 

3. Pani Dagmara Rodowicz wnioskuje do BM o zbadanie sprawy braku odpowiedzi z UM do 

mieszkańców z ulicy Podgórze 25A. Mieszkańcy pisali o remont drogi dojazdowej do posesji w 

październiku 2023 roku.  

 

Pisma: 

1. Pismo do Gminy Baboszewo o omówieniu wniosku na komisji z informacją o 

przygotowaniu jej w zmienionej formie. 

 

 

 

Protokołował:                                                                        Przewodniczący Komisji 

        do spraw skarg, wniosków i petycji 

Radosław Adamowicz                                                                   

                                                                                               Radosław Adamowicz 


